
 

Aan Minister Melanie Schultz Van Haegen 

Postbus 20901  

2500 EX Den Haag 

 

 

     Rotterdam, 12 juli 2013 

 

Geachte M.H. Schultz van Haegen-Maas Geesteranus, 

 

 

De Rotterdamse GroenLinks-fractie heeft de afgelopen twaalf maanden op vier plekken 

langs de A13 in de wijk Overschie de luchtkwaliteit gemeten met behulp van palmesbuisjes. 

De laboratoriumanalyses zijn uitgevoerd door ingenieursbureau Blauw uit Wageningen, 

gespecialiseerd in luchtkwaliteit.  

 

Op grond van de maandmetingen van juli 2012 t/m juni 2013 kunnen wij de overschrijding 

van de Europese jaarnorm voor stikstofdioxide vaststellen voor het eerste volledige tijdvak 

waarin 100 km/u als maximum snelheid geldt. U ziet de resultaten in de bijlage bij deze 

brief. 

 

Gemiddeld hebben wij op onze vier meetpunten 66,6 microgram stikstofdioxide per kubieke 

meter lucht gemeten, terwijl maximaal 40 is toegestaan in 2015. Op alle meetpunten was 

sprake van een overschrijding. Twee meetpunten bevonden zich op balkons. Daar hebben 

we een jaarnormoverschrijding gemeten van 6,1 en 10,2 microgram stikstofdioxide. Ons 

meetpunt op het Kleinpolderplein liet een overschrijding zien van 19,6 microgram en het 

vierde meetpunt aan de Parallelstraat-Oostzijde kende met gemiddeld 108,5 microgram 

zelfs een gemiddelde overschrijding van maar liefst 68,5 microgram. De norm is op die plek 

dus bijna drie keer overschreden. Het gaat om een locatie waar mensen langsfietsen en de 

hond uitlaten. 

 

Uit onderzoek van milieudienst DCMR en TNO blijkt bovendien dat ruim 7000 bewoners van 

Overschie korter leven door de hogere snelheid. Op 12 maart jongstleden hebben bewoners 

niet voor niets ruim drieduizend handtekeningen aangeboden aan de voorzitter van de 

kamercommissie. Zij vragen om schone lucht en een goede nachtrust.  

 

Ik wil u met klem verzoeken om aan de oproep van de bewoners gehoor te geven en de 

snelheidsverhoging op de A13 in Overschie terug te draaien, in het belang van de 

gezondheid van duizenden mensen in Rotterdam-Overschie. 

 

Hartelijk dank voor uw aandacht en hoogachtend,  

 

 

 

 

 

 

 

Arno Bonte 

Fractievoorzitter GroenLinks Rotterdam 


